
MØTEREFERAT
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU)  Nidarvoll barnehage (barnehagedelt)

Dato og tid 29.11.2022 kl. 1700-1730

Sted Nidarvoll bhg

Deltakere Kenneth B Aasegg, Marit F. Martinsen, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim og Unni
Rotbakken

Referent Unni Rotbakken

Forfall

Aktuelle saker på hver barnehage kan tas opp i dette barnehagedelte brukerrådsmøtet. Er det saker som
kommer frem som trenger ytterligere behandling, legges det plan for hvordan dette skal behandles.
Aktuelle felles saker løftes opp i felles brukerråd.

Sak/spørsmål Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks
- ferdig

behandlet
- behandles på

neste møte
- løftes til felles

brukerråd for
enheten

SAK 1:
Godkjenning av
referat fra møte
05.10.2022

Referatet ble godkjent Ferdig behandlet

SAK 2: Plan for tilbud i romjul 2022 ut fra kartlegging av behov.
Unni orienterte.

Normal åpningstid alle dager
Dudliatten, Hompetitten og Kvirrevitten (storbarn) slås sammen.
Florian og Fellina (småbarn) slås sammen
Storbarn og småbarn samarbeider og slår seg sammen når de
eventuelt måtte ønske det.

Storbarn:
5-8 barn totalt pr.dag
3 ansatte per dag (5 ansatte som deler på dagene)
1 ansatt fra hver gruppe hver dag bortsett fra onsdag. Da
ingen ansatte fra Kvirrevitten.

Småbarn:
5-6 barn totalt pr.dag
3 ansatte per dag (5 ansatte som deler på dagene)
1 ansatt fra hver gruppe hver dag

Ferdig behandlet

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2022/nidarvoll-bhg---referat-barnehagedelt-su-mote-05.10.2022.pdf


SAK 3: Gjennomgang og eventuelt behandling av aktuelle saker på
barnehagen

Oppfølging av saker fra tidligere møter

- Ha låne- ski i barnehagen?
SU foreslo å ha noen par ski og skisko stående i barnehagen
for utlån til barn som ikke har tilgang på ski hjemme.

Ansatte støtter å etterspørre donering av langrennski med
lengde på 80- 90 cm, og sender ut forespørsel via Vigilo.
2-3 skipar og tilhørende sko vil vi kunne ha mulighet til å
oppbevare. Ski fra hele grupper vil derimot måtte tas med
til og fra barnehagen daglig da garderobene er overfylte fra
før av.

Su foreslår også å sjekke på “Brukom” om de har ski og sko  til  en
rimelig kostnad.

Ferdig behandlet

SAK 4: Dialog rundt arbeidet

-Trange garderober
Både foreldre og ansatte opplever at vi har trange garderober.
Viktig at alle tar med hjem det som ikke brukes.
Mulig å fjerne vegg og  åpne opp inn til det som var tenkt som
tørkerom for å utvide? Eventuelt mulig å ønske seg dette ved neste
hovedvedlikehold av barnehagen.

-Fått avslag fra Trondheim Eiendom på å sette opp ly for sola etter at
tuntreet som ga skygge ble tatt ned. Finnes ikke midler til det nå.
Marit undersøker om det er mulig å søke midler til dette via andre
ordninger. Kan da løfte opp barnehagen som et viktig samlingssted
for barn og unge også utenom åpningstid som grunnlag for å
forbedre uteområdet.

-Telefon nr. til Marit er feil på plakatene-rettes opp

-Litt snakk om alternative turmål i nærmiljøet for å få enda mer
variasjon for gruppene


